

٥٦

بِسْمِ اللَّهِ الرَّحْمَنِ الرَّحِيمِ

Zarka Educational &
Investment Co.
Zarka - Jordan



شركة الزرقاء للتعليم والاستثمار
الزرقاء - الأردن

No.: _____

Date : _____

الرقم : ٣٤٤ / ٦ / ١٤

التاريخ : ٢٠٢٠ / ٦ / ١٤

السادة / هيئة الأوراق المالية المحترمين
السادة / بورصة عمان المحترمين
السادة / مركز ايداع الأوراق المالية المحترمين

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته:

أرجو إعلامكم بأنه تم موافقة مراقب الشركات على عقد اجتماع الهيئة العامة العادي (السابع والعشرون) للشركة والذي سيعقد في تمام الساعة العاشرة من صباح يوم الاثنين الموافق 2020/6/22 عن طريق الاتصال المرئي والالكتروني (Microsoft Teams).
نرفق لكم طياً ما يلي:

- 1) الكتاب السنوي السابع والعشرون لعام 2019 لشركة الزرقاء للتعليم والاستثمار (PDF) المتضمن التقرير السنوي والبيانات المالية للشركة وتقرير مدقق الحسابات وكلمة رئيس مجلس الإدارة.
- 2) دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة العادية وجدول.
- 3) الإعلان عن عقد الاجتماع بواسطة التلفزيون الأردني وعلى الموقع الإلكتروني للشركة وموقع دائرة مراقبة الشركات الإلكتروني .
- 4) دعوة الحضور وقسيمة التوكيل.

واقبلوا فائق الاحترام ،،،

رئيس مجلس الإدارة

د. محمود عبد الزراق أبو شعيرة



فيورصة عمان
الدائرة الإدارية والمالية
الديوان

١٤ حزيران ٢٠٢٠

الرقم التسلسلي: ١٨٥٢
رقم الملف: ٢٠٢٠ / ٦ / ١٤
المدير العام

و.خ/ اجتماع

Zarka Educational & Investment Co.

Zarka - Jordan



شركة الزرقاء للتعليم والاستثمار

الزرقاء - الأردن

No.: _____

Date : _____

الرقم: ٣٥٥ / ١٦ / ١٤٤٠

التاريخ: ٢٠٢٠ / ٦ / ١٤

**Messrs Securities Commission
Messrs Amman Stock Exchange
Messrs Securities Depository Center**

Peace, mercy and blessings of God To You,

Please learn that the companies controller has agreed to Zraka Educational and Investment Co. to hold its 27th Ordinary Annual General assembly meeting to be held at 10 a.m of Monday 22/6/2020 by visual and electronic communication

(Microsoft Teams)

Please find attached:-

1. The annual book of the company for the year 2019 (PDF) which includes the annual reports, financial statements of the company, the report of the auditor and the speech of chairman of the board.
2. An invitation to attend the regular genral assembly meeting and the agenda of meeting.
3. Announcment of holding the meeting which will be published by Jordanian T.V and Radio of the Hashemite Kingdom of Jordan and on the Website of the company and the website of companies control department.
4. Invitation to shareholder to attend the meeting and a power of attorney voucher.

With my best regards

Chairman of Board of Directors

Dr. Mahmoud Abdul Razzaq Abu Shairah

